
Vragen voor het vragenuur van 20 september 2023 van 15.30 – 16.20 uur (Raadzaal) 
 
 
Ia Vragen van de fracties van Stadspartij en PvdA over ernstige geweldsincidenten in Groningen 
(Amrut Sijbolts). 
De afgelopen weken zijn we opgeschrikt door een aantal ernstige geweldsincidenten.  
Afgelopen donderdagnacht vielen er twee gewonden na een schietincident in de Poelestraat.  
De avond daarvoor vonden er voor de twee keer dit jaar explosies plaats in een pand aan de 
Herestraat. Op maandagochtend 11 september vond er aan de Iepenlaan een schietincident plaats. 
De fracties van de Stadspartij en de PvdA zijn, net als onze inwoners, geschrokken van deze 
incidenten. Temeer omdat de incidenten in Herestraat een link lijken te hebben met de 
geweldsexplosie in Oost Groningen.  
Onze fracties zijn geschrokken van deze incidenten en betreuren dat daarbij slachtoffers zijn gevallen. 
Daarom hebben wij de volgende vragen: 

1. Hoe kijkt de burgemeester aan tegen de gebeurtenissen in Groningen? 

Dergelijke incidenten kunnen niet alleen traumatiserend zijn voor de slachtoffers maar ook voor 
omstanders en omwonenden. 

2. Welke rol heeft en neemt de gemeente ten aanzien van slachtofferhulp en nazorg op de 

korte en lage termijn bij dergelijke geweldsincidenten? 

 
Ib Vragen van de fractie van S&S over incidenten in het nachtleven (Mirte Goodijk) 
Op donderdag 14 september, rond 03:00 uur, vond er een schietpartij plaats in de Poelestraat waarbij 
twee personen gewond raakten. Een van hen, een student van 24, had niks met de confrontatie te 
maken. Hij was simpelweg aan het stappen met zijn vrienden toen hij plots in zijn been geschoten 
werd. Daarnaast hebben veel feestgangers dit heftige incident van dichtbij meegemaakt. Zulke 
traumatische gebeurtenissen kunnen een gevoel van onveiligheid voeden.  
 
De fractie van S&S hoopt dat dit een op zichzelf staand incident is en dat herhaling van vergelijkbare 
situaties niet aan de orde is. Echter, wij maken ons wel steeds meer zorgen over — de ervaren — 
veiligheid in het uitgaansleven van Groningen. Hier hebben wij al meermaals aandacht voor gevraagd. 
Wij constateren namelijk ook dat het aantal gesignaleerde wapens in het uitgaansgebied toeneemt, 
dat er vaker geweldsexcessen plaatsvinden en dat niet alle portiers goed geschoold zijn. Mede 
daarom zijn wij benieuwd hoe het college de relatie tussen dit incident en de waargenomen 
ontwikkelingen duidt en stellen wij de volgende vragen: 
 

1. Kan het college toelichten wat er afgelopen week is gebeurd en hoe daar vervolgens op 

geacteerd is?  

2. Denkt het college al na over hoe het de objectieve én subjectieve veiligheid in de nacht kan 

vergroten? 

3. Gaat het college hierover in gesprek met de betrokken ketenpartners en ondernemers — de 

Nachtcoalitie? 

 
 
II Vragen van de fracties van PvdA en PvdD over groen beplante daken op bushokjes (Rico 
Tjepkema)  
 
In Groningen hebben we steeds meer bushokjes met groene daken waarop planten groeien. Dat is 
terecht. Want we moeten vergroenen in de openbare ruimte. Dat is goed tegen hittestress omdat het 
voor verkoeling zorgt, goed voor opname van broeikasgassen en voor de biodiversiteit. In Groningen 



gaat het momenteel slechts om een beperkt aantal, bijvoorbeeld in de Oosterparkwijk, bij het UMCG 
en Europapark.  
 
Vorige week publiceerde Sikkom daarover een artikel. Daarin zegt de gemeente dat de groene daken 
bij deze bushokjes zijn aangebracht omdat de abri’s vervangen moesten worden. Daarmee loopt 
Groningen echter achter op andere steden die hier al voortvarend mee bezig zijn. In Utrecht zijn al 
400 bushokjes van een beplant dak voorzien. En in Leeuwarden zijn alle 127 bushokjes dit jaar ook in 
één klap groen geworden. Wat de PvdA en PvdD betreft mag er in Groningen ook wel een tandje bij 
om zo een makkelijke winst voor het klimaat en de natuur te behalen. Daarom hebben we de 
volgende vragen aan het college: 
 

1) Wil het college net als wij dat alle abri’s in de gemeente van een groen dak worden voorzien 

om zo een bijdrage te leveren aan de vergroening van de gemeente? 

2) Wat gaat het college eraan doen om dit op zo kort mogelijke termijn mogelijk te maken?  

 
 


